NINJA FROST VAULT

45QT / 42L COOLER

WITH

ALL-TERRAIN WHEELS

مع عجلات لجميع التضاريس

GET TO KNOW Your Cooler

LOCKABLE LID & DRAWER

Easy-close, one-handed latch seals lid securely.

THICK INSULATION

Inner-wall insulation delivers longer-lasting ice retention.

STURDY HANDLES

Reinforced, extra-strong handle is designed for easy hauling and ultimate comfort.

NINJA FROST**VAULT** DRY ZONE

Easy access to your essentials, keeping them cold, dry, and separate from the main cooler full of ice.



Mess-free, easy drainage.

ALL-TERRAIN WHEELS

Durable and ready for any adventure.

DRY. COLD. EASY

Ninja Frost**Vault** Technology retains temperatures for days under 4.5°C°. Keeps your food cold, dry, and separate from the main cooler full of ice instead of placing a basket which can let your food become wet and soggy.

*Test done in an external lab on a FrostVault cooler filled with ice, closed and placed in a container with temperature cycling between 32 and 49 °C. Test measured time (in days) for cavity temperature to exceed 4.5 °C. Actual performance may vary in real-world usage. EXCLUSIVE NINJA FROST**VAULT** DRY ZONE



VS



STANDARD WIRE BASKET

GET THE MOST OUT OF YOUR NINJA FROST**VAULT** ZONE

PRE-CHILL

For best results, load the drawer with pre-chilled items.

FILL IT UP

Lay ice on the bottom of the main cooler to keep drawer contents cold. **DO NOT** add ice to the drawer. Fill the drawer completely with food or drinks. **DO NOT** overfill.

KEEP CLOSED

Keep the drawer closed when not in use, and limit opening and closing to maintain optimal temperature.



MAXIMISE ICE RETENTION

THE RIGHT RATIOS

For the best FrostVault experience, we recommend filling your cooler's main compartment with 32 cans and 9kg of ice. **DO NOT** use dry ice. Ice does not need to be placed in the drawer.

PRE-CHILL THE COOLER

Before using, leave the cooler open in a cool space for a few hours or overnight. For even better results, fill with ice to lower the inside temperature. Drain when ready to use, then add fresh ice and pre-chilled contents.

PACK EFFICIENTLY & KEEP CLOSED

Fill the cooler completely with ice, food, and drinks, then use a towel to fill empty space if necessary. To retain cold temperatures and ice, keep the cooler closed. Keep shaded or cover with a tarp or blanket for best results.

COOLER STORAGE AND PLACEMENT

Ensure your cooler is on an even, level surface. **DO NOT** stand on the cooler.

After use, leave the lid and drawer open until the cooler is completely dry to prevent mold or odours. Close the lid and drawer, then store the cooler in a cool, dark, and dry place.

SECURE YOUR COOLER

Open the lid and weave one tie-down strap around the designated opening on each side.





Open the lid and wrap two straps, one around the designated opening on each side.

CLEANING YOUR COOLER

FIRST CLEANING

Before first use, clean the cooler with warm, soapy water. Rinse thoroughly and let air-dry.

ROUTINE CLEANING

After each use, rinse your cooler with warm, soapy water. Scrub the interior with a soft brush or cloth to remove any residue or odours. Rinse thoroughly and let air-dry.

DEEP CLEANING

Apply a paste of baking soda and water to stubborn stains or odours and scrub gently. Rinse thoroughly and let air-dry.



DRAWER CLEANING

Pull Ninja FrostVault Dry Zone drawer out completely, lift at an angle, and remove like you would a dresser drawer. Rinse or wipe away any sand or dirt between uses. Clean with warm, soapy water. Rinse thoroughly and let air-dry. To reinsert, put back in at an angle and close.

Remember, always ensure your cooler is completely dry before closing and storing to prevent mould and mildew growth.



MANUFACTURER'S GUARANTEE - COOLER

The Ninja Guarantee

When a consumer buys a product in the UK, they get the benefit of legal rights relating to the quality of the product (your "legal rights"). You can enforce your legal rights against your retailer, including Ninja if you bought your Ninja product from **ninjakitchen.co.uk**. However, at Ninja we are so confident about the quality of our products that we give the owner an additional, free parts and labour manufacturer's quarantee of up to 5 years from the date of purchase.

The guarantee it comes with is an important consideration - and reflects how much confidence the manufacturer has in its product and manufacturing quality.

The manufacturer's guarantee does not affect your legal rights.

How long are new Ninja machines guaranteed for?

Our manufacturer's guarantee lasts for two years from the date of purchase as standard, or for up to five years if you register your purchase with us within 28 days.

How do I register my Ninia guarantee?

If you have purchased your Ninja product directly from **ninjakitchen.co.uk** your guarantee is registered automatically. If you bought it from anywhere else in the UK, you can register your guarantee online within 28 days of purchase.

- To register online, please visit www.ninjakitchen.co.uk/register-guarantee or scan the QR code in your instruction booklet.
- Keep a note of the date you purchased the machine.

IMPORTANT:

- Keep your receipt if you bought your Ninja product from anywhere except niniakitchen.co.uk. You will need it to claim under your quarantee.
- The free Ninja guarantee only applies in the UK.

What are the benefits of registering my free Ninja guarantee?

When you register your guarantee, you will get an extra three years of cover. We'll also have your details to hand if we ever need to get in touch. If you further agree to receive communications from us, you can also receive tips and advice

on how to get the best out of your Ninja product and hear the latest news about new Ninja technology and launches.

What is covered by the free Ninia guarantee?

Replacement of your Ninja product, including all parts and labour.

What is not covered by the free Ninia guarantee?

- · Normal wear and tear.
- Accidental damage or faults caused by negligent use or care, misuse, neglect, careless operation or handling of the Ninja product which is not in accordance with the Ninja Operating Manual supplied with your product.
- Damage caused by use of the Ninja product for anything other than normal domestic household purposes.
- Damage caused by use of parts not assembled or installed in accordance with the operating instructions.
- Damage caused by use of parts and accessories which are not Ninja Genuine Components
- Repairs or alterations carried out by parties other than Ninja or its agents.

How can I claim under the free Ninja guarantee?

Contact our customer service helpline on **0800 862 0453**. For service hours please visit our website under 'Contact Us'. It's free to call, and you'll be put straight through to a Ninja representative. You'll also find online support at https://support.ninjakitchen.co.uk/. The Ninja representative will go through some troubleshooting with you, and if we conclude that the item has failed, we will send you a replacement part or a returns label to send the defective item back to us free of charge. When you have delivered the defective product to us, we will send you a replacement.

Please remember that **the item will need to be boxed when you return it to us.** It can be any suitable box, it does not have to be the original packaging.

Where can I buy genuine Ninja spares and accessories?

Ninja spares and accessories are developed by the same engineers who developed your Ninja kitchen appliance. You'll find a full range of Ninja spares, replacement parts and accessories for all Ninja machines at www.ninjakitchen. co.uk. Please remember that damage caused by the use of non-Ninja spares may not be covered under your quarantee.

التعرف على المبرد

مقابض قوية

مقبض مقوى ومتين للغاية مصمم لسهولة السحب والراحة القصوى.

عزل سميك

يوفر عزل الجدار الداخلي احتباسًا للثلج يدوم لفترة طويلة.

غطاء ودرج قابلان للقفل

مزلاج سهل الإغلاق، يُغلق بيد واحدة وبإحكام.

فتحة تصريف بسدادة

تصريف سهل بدون فوضى.

مع عجلات لجميع التضاريس

متين وجاهز لأي مغامرة

منطقة جافة بتقنية

FROSTVAULT من NINJA

سهولة الوصول إلى الأشياء الضرورية، والحفاظ عليها باردة وجافة ومنفصلة عن المبرد الرئيسي المليء بالثلج.



تحافظ تقنية Ninja FrostVault على درجات حرارة الثلاجة تحت 4.5 درجة منوية لعدة أيام. كما تحافظ على طعامك بارداً وجافاً ومنفصلاً عن الثلاجة الرئيسية العلينة بالثلج، بدلاً من وضع سلة يمكن أن تجعل طعامك رطباً وليناً.







ىلال سلكية



حقق أقصى استفادة من منطقة FROSTVAULT من NINJA

التبريد المسبق

للحصول على أفضل النتائج، حمّل الدرج بالعناصر المبردة مسبقًا.

التعبئة بالمنتجات

ضع الثلج في الجزء السفلي من المبرد الرئيسي للحفاظ على برودة محتويات الدرج. لا تضع الثلج في الدرج. املأ الدرج بالكامل بالأطعمة أو المشروبات. تجنب الملء الزائد.

أبقه مغلقا

أبقِ الدرج مغلقًا عندما لا يكون قيد الاستخدام، وقلل من مرات الفتح والإغلاق للحفاظ على درجة الحرارة المثلى.

تخزين المبرد وإحكام تثبيته

للحصول على أفضل أداء من Frost Vault، نوصي بملء الحجيرة الرئيسية للمبرد بعدد 32 علبة و 9 كجم من الثلج. لا تستخدم الثلج الجاف. لا يلزم وضع الثلج في الدرج.

أحكم تثبيت المبرد

افتح الغطاء ولف حزام التثبيت حول الفتحات المخصصة على كل جانب.





تعزيز الاحتفاظ بالجليد

النسب الصحيحة

للحصول على أفضل أداء من FrostVault، نوصي بملء الحجيرة الرئيسية للمبرد بعدد 33 علبة وما لا يقل عن 11 كجم من الثّلج. لا تستخدم الثّلج الجاف. لا يلزم وضع الثّلج في الدرج.

التبريد المسبق للمبرد

قبل الاستخدام، اترك المبرد مفتوحًا في مكان بارد لبضع ساعات أو طوال الليل. للحصول على نتاتج أفضل، املأه بالثلج لخفض درجة الحرارة الداخلية. قم بتصريف المياه عندما تكون جاهزًا لاستخدامه، ثم أضف الثلج الجديد والمحتويات المبردة مسبقًا.

تعبئته بالمنتجات بفعالية وإبقاؤه مغلقًا

املاً المبرد بالكامل بالثلج والطعام والمشروبات، ثم استخدم منشفة لملء المساحة الفارغة إذا لزم الأمر. للحفاظ على البرودة والثلج، أبقِ المبرد مغلقًا. احتفظ به في الظل أو غطه ببطانية أو قماش مشمع للحصول على أفضل النتائج.



تنظيف الدرج

اسحب درج المنطقة الجافة FrostVault من Ninja للخارج تمامًا، وارفعه مع إمالته، وأخرجه كما تفعل مع درج الخزانة. اشطفه أو امسح أي رمال أو أوساخ تتكون بين الاستخدامات. نظفه بالماء الدافئ والصابون. اشطفه جيدًا واتركه يجف في الهواء. لإعادة إدخاله، أعد وضعه مع إمالته وأغلقه.

تذكر، تأكد دائمًا من جفاف المبرد تمامًا قبل إغلاقه وتخزينه لمنع تكون العفن والفطريات.

تنظيف المبرد

التنظيف الأول

قبل الاستخدام لأول مرة، نظف المبرد بالماء الدافئ والصابون. اشطفه جيدًا واتركه يجف في الهواء.

التنظيف الروتيني

بعد كل استخدام، اشطف المبردّ بالماء الدافئ والصابون. اغسل الجزء الداخلي بفرشاة ناعمة أو قطعة قماش لإزالة أي بقايا أو روانح. اشطفه جيدًا واتركه يجف في الهواء.

التنظيف الشامل

ضع مزيجًا من بيكربونات الصودا والماء على البقع أو الروائح العنيدة واغسله برفق. اشطفه جيدًا واتركه يجف في الهواء.

SHARK NINJA

كفالة محدودة لمدة سنتين (2)

وفقاً للقوانين والأنطمة السارية في المملكة العربية السعودية ودولة الإمارات العربية المتحدة التي تنص على حقوق المستهلك (المعروفة في ما بعد به العربية المتحدة التي بعب أن تسري هذه الأحكام والشروط التنظيم علاقتك مع "حقوقك القانونية")، بجب أن تسري هذه الأحكام والشروفة في ما بعد به "المنتج"). نحن SharkNinja (المعروفة في ما بعد به "المنتج"). نحن نثق بجودة منتجاتنا ولهذا السبب نمنح مالك المنتج كفالة إصافية من الشركة المصنعة تصل إلى علمين (كفالة لومنة عام مجانية بالإضافة إلى سنة ثانية عند التصبيل). تتعلق هذه الشروط والأحكام بالكفالة التي تقدمها الشركة المصنعة فقط ولا تؤثر على حقوقك القانونية.

تصف الشروط الواردة أدناه المتطلبات الأساسية الخاصة بنطاق كفالتنا، ولكنها لا تؤثر على حقوقك القانونية أو التزامات بانع التجزئة الخاص بك وعقدك معه

كفالات شركة Ninja

يشكل الجهاز المُنزلي، على سبيل المثال الخلاط، استثماراً مهماً. اذلك، يجب أن يعمل جهازك الجديد بشكل صحيح لأطول فترة ممكنة. إن الكفالة التي تأتي مع المنتج هي إحدى الاعتبارات المهمة – الأمر الذي يعكس مدى ثقة الشركة المصنعة في منتجها وبجودة التصنيع.

تتميز كافة منتجات Ninja بكفالة مجانية لقطع الغيار واليد العاملة. إنّ خط مساعدة العملاء لدينا (1971+ 2000 2279) متوفر من الساعة 8:30 صباحًا إلى 5:30 مساءً ومن الإثنين إلى السبت. الاتصال مجاني، وسيتم تحويلك مباشرة إلى أحد مثلي Ninja. يمكنك التواصل معنا أيضاً عبر الموقع الالكتروني التالي:

www.ninjakitchenme.com

اتبع خطوات التسجيل التالية لتفعيل الكفالة الممددة وإبخالها حيّز التنفيذ. كرفي بري: ترجيل كفالة أن كمّ منطقا المرددة الرفام قرير ؟

كيف يمكنني تسجيل كفالة شركة Ninja الممددة الخاصة بي؟

يمكنك تسجيل الكفالة الخاصة بك عبر الإنترنت خلال 28 يوماً من تاريخ شراء المنتج. لتوفير الوقت، ستحتاج إلى المعلومات التالية حول الجهاز:

- تاريخ شراء الجهاز (الإيصال أو إشعار التسليم).
 - · رقم الطراز
- · للتسجيل عبر الإنترنت، يرجى زيارة www.ninjakitchenme.com ·

معلومات هامة

- · ستغطى كفالة Ninja المنتج الخاص بك بدءًا من تاريخ الشراء فقط.
- يرجى الاحتفاظ بالإيصال الخاص بك في كافة الأوقات. عندما تريد استخدام الكفالة الخاصة بك، سوف نطلب الإيصال الخاص بك للتحقق من صحة المعلومات التي قدمتها لذا، ويؤدي عدم القدرة على تقديم إيصال ساري المفعول إلى الطال كفالتك.
- . يُرجى أخذ العلم بأن مسؤوليتنا مقيدة ومحدودة بالتغطية المذكورة أدناه خلال فترة الكفالة نظرًا لأننا لا نضمن في أي وقت من الأوقات إمكانية تسويق منتجاتنا أو أنها مناسبة لغرضك المقصود ولن نكون مسؤولين عن أي أضرار غير مباشرة و /أو ناتجة بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر أي خمارة في الأرباح.
 - تُعتبر هذه الكفالة لاغيةً و/أو باطلةً في حال:
 - لم يتم استخدام المنتج وفقاً للإرشادات الموصى بها من قبل الشركة المصنعة
 - محاولة إصلاح المنتج بنفسك
 - محاولة إصلاح المنتج من قبل مصلح غير معتمد من قبلنا
- عدم إتباع إرشادات الصيانة التي وضعتها الشركة المصنعة والموضحة في دليل المنتج.

ما هي فوائد تسجيل كفالة شركة Ninja المجانية الخاصة بي؟

عندما تقوم بتسجيل كفائتك، منستطيع الوصول إلى بياناتك إذا احتجنا التواصل معك في أي وقت. في حال وافقت على تلقى الرسائل من قبلنا، يمكنك أيضاً نلقى النصائح و الإرشادات حول كيفية الحصول على أفضل النتائج من منتجات Ninja الخاصة بك، والاطلاع على أخر الأخبار حول تقنيات ومنتجات Ninja الجديدة.

إذا قمت بتسجيل كفالتك عبر الإنترنت، فسوف تحصل على تأكيد فوري يفيد باستلام بياناتك.

ما هي مدة كفالة أجهزة Ninja الجديدة؟

إن ثقتنا في جودة منتجاتنا تعني أن منتج Ninja الجديد الخاص بك مكفول لمدة تصل إلى عامين (12 شهراً بالإضافة إلى سنة إضافية عند التسجيل).

NOTES

ما الذي تشمله كفالة Ninja المجانية؟

الإصلاح أو الاستبدال (حسب تقديرنا) لجهاز Ninja الخاص بك، بما في ذلك كافة القطع وأجر اليد العاملة. تُضاف كفالة Ninja إلى حقوقك القانونية كمستهلك.

لن تغطي الكفالة الخاصة بك الحالات التالية والمحددة من قبلنا فقط:

 الأضرار الناتجة عن الاستهلاك العادي مثل الخدوش والانبعاجات وما إلى ذلك.

 التلف العرضي أو الأعطال الناجمة عن سوء استخدام المنتج أو الإهمال في تشغيله أو التعامل معه بما لا يتوافق مع دليل التشغيل Ninja المرفق مع الجهاز.

استخدام المنتج لأي غرض آخر غير الأغراض المنزلية العادية.
استخدام الأجزاء التي لم يتم تجميعها أو تركيبها وفقاً لتعليمات التشغيل.

- السخدام المجرام التي لم يتم لحبيبه أو مركبيه وعد تحقيقات السعون السامين 5. الأعطال الناتجة عن استعمال قطع وملحقات غير محتويات Ninja الأمارة

6. التركيب الخاطئ (باستثناء ما تم تركيبه من قبلنا).

 الإصلاحات أو التعديلات التي تقوم بها أطراف أخرى غير شركة Ninja أو نحن.

ماذا يحدث عندما تنتهي فترة الكفالة الخاصة بي؟

تصمم Ninja منتجاتها لتدوم طويلاً، اذلك، نحن نقدر أن عملاؤنا قد يرغبون بإصلاح منتجاتهم بعد انقضاء فترة الكفالة. في هذه الحالة، يُرجى الاتصال بخط مساعدة العملاء المجاني والاستفسار عن برنامجنا بعد انقضاء فترة الكفالة على خط مساعدة العملاء (2772 800 +971).

الكفالة على خط مساعدة العملاء (2272 800 +971). أين يمكنني شراء قطع غيار وملحقات أجهزة Ninja الأصلية؟

يتم صناعة قطع غيار وملحقات Ninja من قبل المهندسين أنفسهم الذين صنعوا منتج Ninja الخاص بك. ستجد مجموعة كاملة من قطع غيار منتجات Ninja وملحقاتها على الموقع الالكتروني التالي:

www.ninjakitchenme.com



Upon registration with Ninja. When used as directed in the quick start guide.

UPC

FB245UK_ME_QSG_MP_241120_Mv1

© 2025 SharkNinja Operating LLC. NINJA FROSTVAULT is a registered trademark in the United Kingdom of SharkNinja Operating LLC.

SharkNinja Europe Ltd, 1st/2nd Floor Building 3150, Thorpe Park, Century Way, Leeds, England, LS15 8ZB

> Client Concept General Trading LLC, UAE Client Concept General Trading, KSA

